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Navneord                       NIVEAU 1 
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Fælleskøn og intetkøn  
Undersøg navneordene.  
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Fælleskøn og intetkøn. 
Når vi kan sige en foran et 
navneord, er det et n-ord. 
Vi kalder det også 
fælleskøn.  
 
Når vi kan sige et foran et 
navneord, er det et t-ord. 
Vi kalder det også  
intetkøn. 
  
Navneord, vi kan sætte  
en eller et foran eller –en, 
–n, –et eller –t bagpå,  
står i ental.  
 

     Brug disse ord: 

kalender, dragt, fly, 
spillested, tone, ben, 
indpakning, hustag, 
lomme, hæfte, stakit, 
stribe, anledning, 
spark. 
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Ental ubestemt og bestemt form 
Bøj disse navneord. 
 

vindmølle    dommer    julekage    stadie   flade    baghjul 
 �

          ENTAL UBESTEMT 	            ENTAL BESTEMT 
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Entalsformer 
Navneord i ental kan være 
i ubestemt form. 
 
Vi kan sige en eller et for-
an den ubestemte form. 
 
Eks: en plan 

et værktøj 
 
Navneord i ental kan også 
være i bestemt form. 
 
Vi kan sætte enten  
–en, –n, –et eller –t bagpå.  
 
Eks: planen 
        gaven 

værktøjet 
 sædet 
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